





خام
النهرين
KHAM
ALNAHRAIN

YOUR ROAD TO **OIL** SERVICES IN
IRAQ





احمد اسماعيل مؤسس و رئيس مجلس الإدارة

برؤية واضحة، وخطوات ثابتة، وخريطة زاخرة بالأفكار المبتكرة، تستمر رحلة شركتنا المظفرة، لتصنع صورة راقية تضعها في الصدارة في مجالات الخدمات . ولا تمتد هذه القيادة داخل الدولة فحسب، بل يتردد صداها أيضًا في جميع أنحاء العالم العربي وخارجه. منذ عام 2021، قمت بقيادة هذه الرحلة جنبًا إلى جنب مع الفرق المتفانية داخل شركتنا، وكل ذلك مدفوع بالطموح الذي عززناه منذ شبابنا: لرفع مستوى النجاح والظهور كرواد في صناعتنا والخدمات التي نقدمها. ولا يمكن إنكار أن الإنجازات والتطورات تعود إلى الأيدي الماهرة والعقول اللامعة التي ساهمت في تطور الشركة، مما يضمن يقظتها المستمرة نحو النجاح والازدهار..



Ahmed Ismail FOUNDER AND CHAIRMAN OF THE BOARD OF DIRECTORS

With a clear vision, steady steps, and a map teeming with innovative ideas, our company's triumphant journey persists, crafting a refined image that positions it as a frontrunner in the realms of services . This leadership extends not only within the state but also resonates across the Arab world and beyond. Since 2021, I have steered this journey alongside the dedicated teams within our company, all driven by the ambition we fostered since our youth: to hoist the standard of success and to emerge as pioneers in our industry and the services we render. It's undeniable that the achievements and advancements are indebted to the skilled hands and brilliant minds that have contributed to the company's evolution, ensuring its continual vigilance towards success and prosperity.

من نحن ؟

نحن شركة لبيع وشراء المشتقات النفطية، متخصصون في توفير مجموعة واسعة من المنتجات المشتقة من النفط. نحن نهتم بالجودة والسلامة المهنية ونسعى لتلبية احتياجات عملائنا بأعلى جودة وبأسعار تنافسية. فريق العمل لدينا مؤهل ومتخصص في مجال النفط والطاقة، ونعمل بتنسيق وتعاون لتحقيق أهداف الشركة وتقديم خدمة موثوقة وفعالة. نحن نفخر بكوننا شركة موثوقة ومحترفة في صناعة المشتقات النفطية، ونسعى دائماً لتحقيق التميز والتفوق في جميع جوانب أعمالنا.

Who we are ?

We are a company specializing in the sale and purchase of petroleum derivatives. We are dedicated to providing a wide range of oil-based products. Quality and professional safety are of utmost importance to us, and we strive to meet the needs of our customers with the highest quality products at competitive prices. Our team consists of qualified and specialized professionals in the oil and energy industry who work together to achieve the company's goals and deliver reliable and efficient service. We take pride in being a trusted and professional

اهدافنا :

شركتنا تهدف الى تلبية احتياجات السوق فيما يتعلق بالمنتجات المشتقة من النفط. تسعى الشركة لتوفير منتجات عالية الجودة وتحقيق رضا العملاء من خلال تقديم خدمة عملاء ممتازة. تعمل الشركة بطرق مستدامة وتسعى للحد من التأثير البيئي الناتج عن انشطتها تهدف الشركة ايضا الى تحقيق النمو والربحية المستدامة.

Our Goals :

Our company aims to meet market needs regarding oil-based products. The company strives to provide high-quality products and achieve customer satisfaction through excellent customer service. It operates in sustainable ways and seeks to minimize the environmental impact resulting from its activities. The company also aims to achieve sustainable growth and profitability.



الجودة و السلامة:

شركتنا تضع الجودة و السلامة المهنية في صميم اعمالها حيث تعمل الشركة بجد لتقديم منتجات عالية الجودة تلبي متطلبات العملاء و تفوق توقعاتهم تحرص الشركة ايضا على سلامة الموظفين و العملاء و تعتمد اجراءات وقائية للحد من المخاطر و ضمان بيئة عمل آمنة
الجودة و السلامة المهنية أولويتان رئيسيتان للشركة و تعمل بشكل مستمر على تحسين الأداء و تطبيق افضل الممارسات في هذين الجانبين.

Quality and Professional Safety :

Our company places quality and professional safety at the core of its operations. The company strives to deliver high-quality products and meet customer requirements. It also prioritizes the safety of its employees and customers, implementing precautionary measures to minimize risks. Quality and professional safety are key priorities for the company, and it continuously works to improve performance and implement best practices in these areas.





خدماتنا:

شركتنا تقدم مجموعة واسعة من الخدمات لتلبية احتياجات العملاء في قطاع النفط والطاقة. بعض الخدمات التي تقدمها الشركة تشمل:

Pur Service:

Our company offers a wide range of services to meet the needs of customers in the oil and energy sector. Some of the services that the company may provide include:

بيع المنتجات النفطية:

توفير مجموعة متنوعة من المنتجات المشتقة من النفط مثل البنزين والديزل والزيوت والشحوم والمواد الكيميائية الأخرى.

Sale of petroleum products:
Providing a diverse range of oil-based products such as gasoline, diesel, oils, greases, and other chemicals.

تخزين وتوزيع المنتجات:

تخزين المنتجات النفطية في مستودعاتها وتوزيعها بطرق فعالة وآمنة.

Storage and distribution of products:

stores petroleum products in its warehouses and distributes them through efficient and safe methods.

البحث والتطوير:

البحث والتطوير لتحسين منتجاتها وتطوير تقنيات جديدة في قطاع النفط والطاقة.

Research and development:

Investing in research and development to improve its products and develop new technologies in the oil and energy sector

طريقك الى ارض الخيرات بالنفط
ارض العراق





خام
النهرين
KHAM
ALNAHRAIN



009647707327373
009647729790947



info@khamalnahrain.com
contact@khamalnahrain.com



KORNISH, ST. BUILDING NO.12. BASRAH. IRAQ
HAWKARY COMPLEX BUILDING, ZANKO, ERBIL, IRAQ



www.khamalnahrain.com



خام
النهرين
KHAM
ALNAHRAIN